
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXVI/2020 
 

XXVI Sesja w dniu 30 grudnia 2020 roku w formie zdalnej. 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:25 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Marcin Zając. 

Nieobecny: 
1. Dariusz Penkala. 

 

Ad.1  
. 

Otwarcie XXVI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz Michała Patera. W sesji online uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 
 

Ad.2  
 

Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michała Patera. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z XXV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
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4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach  w miesiącu grudniu  br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Dyskusja. 

8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 

9. Dyskusja. 

10. Organizacja wypoczynku zimowego dla dzieci. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

   -  zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Gminy Lubomierz NR XXIV/165/20 z dnia 
      29.10.2020 r. w sprawie: wprowadzenia Regulaminu „Targowiska Miejskiego w 
      Lubomierzu” oraz ustalenia wysokości stawek dziennych opłaty targowej i zasad  
      ich pobierania,          

   -  likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu,                            

   -  zmian w budżecie na 2020 rok,     

   -  przyjęcia budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok, 

   -  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz,    

   -  przyjęcia planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 
       roku, 

   -  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 roku,       

12. Zapytania i interpelacje. 

13. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.3  

 

Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4 

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stale Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu grudniu br. 

Komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, tj.: Rewizyjna, Skarg, Wniosków i 

Petycji, Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie opiniują "Budżet Gminy i Miasta 

Lubomierz na rok 2021". 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, tj.: Rewizyjna, Skarg, Wniosków i Petycji, 

Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, Budownictwa i Ochrony 

Środowiska pozytywnie opiniują "Budżet Gminy i Miasta Lubomierz na rok 2021".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): 

Michał Pater, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

 

Ad.5  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska przedstawiła informację Komisji 

Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. Wnioski są na bieżąco 

realizowane. W budżecie gminy na 2021 rok została ujęta inwestycja – remont drogi na 

odcinku Wojciechów – Popielówek pn. „Przebudowa dróg gminnych – nr 11259D i części 

drogi 112593 D na kwotę 40.000,00 zł.  

 

Ad.6 i 7 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, 

tj. od 27 listopada 2020 r. do 30 grudnia 2020 r.  przedstawił Burmistrz Marek 

Chrabąszcz. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Wydano następujące zarządzenia: 

 

- Zarządzenie NR 106/2020 z dnia 30.11.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie NR 107/2020 z dnia 02.12.2020 r. w sprawie ustalenia ceny wywoławczej  

   w trzecim przetargu na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, 

- Zarządzenie NR 108/2020 z dnia 04.12.2020 r. w sprawie wyznaczenia komisji do  

   przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości, 

- Zarządzenie NR 109/2020 z dnia 04.12.2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu i wymiaru  

   czasu pracy pracowników Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz, 

- Zarządzenie NR 110/2020 z dnia 10.12.2020 r. w sprawie udzielenia pożyczki dla  

   Ochotniczej Straży Pożarnej w Wojciechowie, 

- Zarządzenie NR 111/2020 z dnia 10.12.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie NR 112/2020 z dnia 15.12.2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu i wymiaru    

   czasu pracy pracowników Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz, 

- Zarządzenie NR 113/2020 z dnia 16.12.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie NR 114/2020 z dnia 23.12.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie NR 115/2020 z dnia 29.12.2020 r. w sprawie powołania komisji do  

   przeprowadzenia inwentaryzacji sprzętu obrony cywilnej, 

- Zarządzenie NR 116/2020 z dnia 29.12.2020 r. w sprawie powierzenia pełnienia    

obowiązków Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu, 

- Zarządzenie NR 117/2020 z dnia 29.12.2020 r. w sprawie  przekazania sołectwu składników 

mienia gminnego do użytkowania i korzystania,  

- Zarządzenie NR 118/2020 z dnia 29.12.2020 r. w sprawie przeprowadzenia wyborów 

sołtysa i wyborów uzupełniających członków Rady Sołeckiej w Olesznej Podgórskiej, 

- Zarządzenie NR 119/2020 z dnia 29.12.2020 r. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji. 
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Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – zapytał o przepisy notarialne – zakres 

sprzedaży. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz  - przepisy notarialne dotyczyły sprzedaży działek 

zlokalizowanych: w Lubomierzu przy ul. Majowej, świetlicy w Pasieczniku. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski –  ile działek udało się sprzedać i jaki średnia 

cena działki? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz  -  sprzedaliśmy 4 działki, średnia cena (jednej działki) 

około 30.000,00 zł.  

 

Ad.8 i 9  

Informacja z pacy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami nie została przedstawiona 

z uwagi na nieobecność radnego. 

 

 

Ad. 10  

Organizacja wypoczynku zimowego dla dzieci. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

Dyrektor Lubomierskiego Centrum Kultury Bogusław Chrzan – wypoczynek zimowy dzieci 

zostanie zrealizowany w formie online. Robimy, co możemy w sytuacji obostrzeń związanych 

z pandemią. 

Radna Anna Kalińska – zapytała – w jaki sposób można się logować? 

Dyrektor Lubomierskiego Centrum Kultury Bogusław Chrzan – od 4 stycznia 2021 r. będzie 

uruchomiona strona poprzez, którą będzie się można zalogować. Logowanie będzie przez 

facebook. Odpowiedzialnym za stronę formalną strony będzie Pan Przewodniczący RMG. 

Pracownicy będą prowadzić zajęcia w formie onlaine, nad ich prawidłowością będzie czuwać 

pani Alicja Nawojczyk (pracownik LCK).  

Przewodniczący RMG/pracownik LCK Michał Pater – do końca roku będzie uruchomiona 

strona „Polubić LCK”. Wcześniej będzie podana informacja. 

 

 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) - zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Gminy Lubomierz NR XXIV/165/20 z dnia 

29.10.2020 r. w sprawie: wprowadzenia Regulaminu "Targowiska Miejskiego w 

Lubomierzu" oraz ustalenia wysokości stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich 

pobierania. 

Radna Anna Kalińska – zapytała – czy w styczniu będziemy wiedzieć w jakiej formie 

powinna być ostatecznie przygotowana wersja uchwały w kwestii opłat? Czy nam nie wolno 

pobierać tych opłat i ma to związek z covid – 19. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – trudno mi odpowiedzieć na decyzje podejmowane w 

Warszawie. Wsparcie dla przedsiębiorstw podyktowane jest pandemią. Jeżeli sytuacja będzie 

wymagała podjęcia natychmiastowej decyzji, uchwały – to możemy zwołać sesję 

nadzwyczajną.  
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Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Gminy Lubomierz NR XXIV/165/20 z dnia 

29.10.2020 r. w sprawie: wprowadzenia Regulaminu "Targowiska Miejskiego w 

Lubomierzu" oraz ustalenia wysokości stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich 

pobierania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXVI/173/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmieniająca 

uchwałę Rady Miejskiej Gminy Lubomierz NR XXIV/165/20 z dnia 29.10.2020 r. w 

sprawie: wprowadzenia Regulaminu "Targowiska Miejskiego w Lubomierzu" oraz 

ustalenia wysokości stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich pobierania. 

 

b) - likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXVI/174/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie likwidacji 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu . 

c) - zmian w budżecie na 2020 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – jest to uchwała czyszcząca, niezbędna do podjęcia                     

z końcem  roku.  
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 „I. Dokonano zmniejszeń planu dochodów budżetu gminy na kwotę 3.056.918,24 zł w tym: 

- w związku z wykonaniem dochodów w wysokości mniejszej od planowanej na łączną kwotę 

1.021.543,64 zł, 

- w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej dotyczy dofinansowania do rewitalizacji w rozdz.92120 

na kwotę 2.035.374,60 zł. 

 

II. Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 2.398.996,22 zł w tym: 

- w związku z wykonaniem dochodów w wysokości większej od planowanej i dochodów 

nieplanowanych na łączną kwotę 292.258,62 zł, 

- zgodnie z pismem Ministra Finansów nr ST3.4751.101.2020 w sprawie przyznania środków na 

uzupełnienie dochodów gminy w rozdz.75802 w kwocie 71.159,00 zł, 

- w związku z podpisaniem porozumienia na dofinansowanie jednorazowego dodatku dla asystenta 

rodziny  ze środków Funduszu Pracy w rozdz.85504 w kwocie 204,00 zł,         

 - w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej dotyczy dofinansowania do rewitalizacji w rozdz. 

92120 na kwotę  2.035.374,60 zł. 

 

III. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy o kwotę 670.126,02 zł w związku z 

wykonaniem wydatków w wysokości mniejszej od planowanych: 

   

- na zakup usług pozostałych w rozdz.60016 o kwotę 30.000,00 zł, 

- na zakup usług pozostałych w rozdz.70005 o kwotę 20.204,00 zł, 

- na wynagrodzenia osobowe pracowników w rozdz.75023 o kwotę 92.534,00 zł, 

- na ubezpieczenia społeczne w rozdz.75023 o kwotę 45.382,00 zł, 

- plan zadania inwestycyjnego „Modernizacja energetyczna budynku Urzędu Gminy i Miasta w 

Lubomierzu”           

   w rozdz.75023 kwota 80.466,00 zł, 

- na zakup materiałów i wyposażenia w rozdz.75421 o kwotę 60.000,00 zł, 

- na wypłaty z tytułu poręczeń w rozdz.75704 o kwotę 70.000,00 zł, 

- na zakup usług pozostałych w rozdz.80113 o kwotę 50.000,00 zł, 

- na stypendia dla uczniów w rozdz.85415 o kwotę 10.000,00 zł, 

- na zakup usług remontowych w rozdz.90001 o kwotę 45.000,00 zł, 

- na objęcia udziałów w PGK Sanikom w rozdz.90026 o kwotę 135.000,00 zł (w tym kwota 2.000,00 zł 

w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej), 

- na zakup usług pozostałych w rozdz.92695 o kwotę 31.540,02 zł. 

 

IV. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 12.204,00 zł w tym: 

- na wynagrodzenia osobowe pracowników w rozdz.85504 w związku z podpisanym porozumieniem 

na kwotę 204,00 zł, 

- na udzielenie dotacji do budowy przydomowych oczyszczalni w rozdz.90001 o kwotę 10.000,00 zł, 

- w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej dotyczy objęcia udziałów w PGK Sanikom w 

rozdz.90026 na kwotę 2.000,00 zł. 

 

V. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 

Plan dochodów 35.460.000,00 zł w tym: bieżące 32.417.951,16 zł, majątkowe 3.042.048,84 zł. 

Plan wydatków 32.301.530,89 zł w tym: bieżące 31.495.351,39 zł, majątkowe 806.179,50 zł.” 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do zmniejszeń planu wydatków - kwoty 45.000,00 zł 

przeznaczonej na zakup usług remontowych w rozdziale 900001 – prosząc o wyjaśnienie. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – jest to kwota ujęta na ewentualne usunięcia awarii.                  

W przypadku jej niewykorzystania dokonujemy przesunięcia z końcem roku. 
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Radna Anna Mielniczyn – zapytała, czy nagrody dla pracowników Urzędu Gminy i Miasta 

Lubomierz zostały opublikowane na stronie BIP i w jakiej kwocie? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – takie informacje można opublikować w przypadku 

otrzymanego wniosku w formie informacji publicznej. Nie wszystkie informacje mogą 

podlegać publikacji. Opublikować można informacje dot. pracowników, składających 

oświadczenia majątkowe.                                                                                                               

Radny Marcin Zając – proszę o podanie kwoty nagród. W okresie pandemii pracownicy 

otrzymują nagrody. Pracownicy w jednostkach podległych otrzymują 80% wynagrodzenia, a 

w Urzędzie wypłacane są gratyfikacje finansowe.                                                                             

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – część pracowników była na opiece nad dzieckiem, jedna 

osoba poszła na macierzyński i nie przedłużaliśmy umowy, mniejszy ZUS był odprowadzany. 

Nagrody były rekompensatą na dobrą pracę i utracone płace.                                                                

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski –  Urząd cały czas pracował. Z uwagi na osoby 

przebywające na zasiłku opiekuńczym od miesiąca marca nie płaciliśmy  pełnego ZUS. 

Jednostki budżetowe np. MGOPS, szkoły wypłacały pracownikom nagrody. 

Wiceprzewodnicząca RMG Mariusz Kozłowski – zwrócił się do skarbnika GiM                                       

- przypominając o obowiązku udzielenia informacji budżetowej w żądanym zakresie. 

Radny Marcin Zając – sytuacja kuriozalna – jedni otrzymują nagrody, inni otrzymują niepełne 

wynagrodzenie, bo są wysyłani na postojowe. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – pracownicy Urzędu zarabiają najniżej, w porównaniu do 

jednostek budżetowych. Po sprawdzeniu wydruku, została podana wysokość nagród dla 

pracowników UGiM Lubomierz.    

Kwota wypłaconych nagród brutto - 42.200,00 zł, kwota netto do wypłaty – 28.995,06 zł. 

Radna Krystyna Andrzejczak – nie należy mieć pretensji o wypłacone nagrody. Tym ludziom 

się to należało.                                                                                                                        

Radna Anna Kalińska – zgodziła się ze swoim przedmówcą - macie Państwo prawo 

przyznawania nagród.                                                                                                                 

Wiceprzewodnicząca RMG Mariusz Kozłowski – „jestem za tym, żeby te nagrody były 

przyznawane pracownikom”.                                                                                                          

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jeśli pojawiają się wątpliwości, to należy pytać 

bezpośrednio, można dzwonić.                                                                                                         

Radna Anna Mielniczyn – inne gminy podają do informacji publicznej dane finansowe dot. 

wypłaconych nagród. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXVI/175/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian w 

budżecie na 2020 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz –  została przedstawiona Państwu autopoprawka 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz  w sprawie – zmian w projekcie  uchwały w sprawie 

przyjęcia budżetu na 2021 rok;  

 

d) - przyjęcia budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – podziękował za ujęcie w autopoprawce 

remontu drogi na odcinku Wojciechów – Popielówek. Zapytał o kwotę zaplanowaną w 

budżecie gminy na utrzymanie zieleni, czy dotyczy ona tylko Lubomierza? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – tak, ta kwota dotyczy Lubomierza. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – wskazał na trudności związane z 

utrzymaniem placów zabaw w sołectwach, naprawy itp. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – firma zewnętrzna wykonuje usługi związane z 

konserwacją tych obiektów. Należałoby zaplanować tego typu wydatki w funduszach 

sołeckich.  

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – nowego paragrafu nie tworzymy, ale możemy 

zaplanować w usługach pozostałych. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – stwierdził, że jest innego zdania, ale do 

konkretów należy powrócić na posiedzeniach komisji. 

Radny Marcin Zając – podziękował za przekazane środki na straż pożarną i za kwotę 

zaplanowaną w przyszłorocznym budżecie 296.368,68 zł. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o kwoty kredytów i pożyczek oraz związanych z tym 

spłat. Zał. nr 3 „Przychody i rozchody budżetu w 2021 r.” 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – spłata pożyczek jest rozchodem, a nie wydatkiem.                    

W wydatkach nie ma spłat pożyczek i kredytów. 

Radny Krzysztof Mytych – zapytał o kwotę zaplanowaną bezpośrednio na remont dróg (bez 

wykaszania poboczy)? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz –  odpowiedziała – na remont dróg przeznaczona jest 

kwota 225.000,00 zł (wg załącznika 2 str.1 rozdział 60016  §1 4270).  

Radny Krzysztof Mytych – trzymamy panią za słowo. 

 

Przewodniczący RMG Michał Pater – odczytał uchwałę nr VII/172/ 2020 Składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 21 grudnia 2020 r. 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Lubomierz na 2021 rok – opinia pozytywna.  
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Przewodniczący RMG Michał Pater – wskazał na  głosowanie nad przyjęciem budżetu Gminy 

i Miasta Lubomierz na 2021 rok. Radni zagłosowali, w programie e/sesja, w platformie 

głosowania nad autopoprawką Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w 

sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok. Po czym ogłosił reasumpcję głosowania z 

powodu błędnie podanej informacji słownej (do zakresu głosowania). Pierwotną wersję 

głosowania usunięto z programu. 

Radni przystąpili do ponownego głosowania. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w sprawie 

uchwały budżetowej na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1): 

Dariusz Penkala. 

Uchwała nr XXVI/176/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok. 
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Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz –  została przedstawiona Państwu autopoprawka 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w sprawie – zmian w projekcie  uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz;  

 

e) - przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Przewodniczący RMG Michał Pater – odczytał uchwałę nr VII/171/ 2020 Składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 21 grudnia 2020 r. 

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Lubomierz przedstawionym wraz z projektem uchwały budżetowej  na 2021 rok                         

– opinia pozytywna.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Alicja Murawska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Marcin Zając. 

BRAK GŁOSU (1):                                                                                                                          

Wojciech Nowicki. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

Radna Alicja Murawska – zgłaszała słownie głosowanie „za” nad przedmiotową uchwałą z 

powodu trudności w głosowaniu w programie e/sesja.  

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater Alicja Murawska.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Marcin Zając. 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Radna Alicja Murawska – zgłaszała słownie głosowanie „za” nad przedmiotową uchwałą z 

powodu trudności w głosowaniu, w programie e/sesja.  

Uchwała nr XXVI/177/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 

f) - przyjęcia planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 

2021 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 

roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając, Alicja Murawska. 

 

NIEOBECNI (1:) 

Dariusz Penkala. 

Radna Alicja Murawska – zgłaszała słownie głosowanie „za” nad przedmiotową uchwałą z 

powodu trudności w głosowaniu.  

 

Uchwała nr XXVI/178/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przyjęcia planu pracy 

stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 roku, 
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g) - przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 roku. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1:) 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXVI/179/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przyjęcia planu pracy 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2021 roku. 

Ad.12 

Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.13  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.14   

W sprawach różnych: 

Radna Małgorzata Pasierbska – podziękowała za przeprowadzone prace na cmentarzu                           

w Golejowie. Zapytała o poniesiony koszt usługi. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – koszt  usługi około 17.000,00 zł. 

Radna Anna Kalińska – zwróciła uwagę na wystające konary drzew na drodze w kierunku 

Pławnej.                                                                                                                                       

Kierownik RT Przemysław Kułaga – wystąpiliśmy z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych, 

czekamy na realizację.                                                                                                                      

Radna Anna Kalińska – czy w sprawie sprzedaży „Złotego Rogu” podjęto jakieś działania”                                                                                                                 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – mieliśmy się spotkać z potencjalnym nabywcą, 

przesłaliśmy dane z operatu szacunkowego. Prawdopodobnie będzie to działalność hotelowa. 

Czekamy na sygnał zwrotny.                                                                                                

Radna Anna Kalińska – kiedy zostanie rozpoczęta budowa marketu „Biedronka”?                    

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przedsiębiorca złożył wniosek do Starostwa 

Powiatowego o wydanie zezwolenia na budowę. Musi spełnić określone parametry 

techniczne, żeby je uzyskać. 
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Radna Anna Kalińska – w sprawie otrzymanych petycji dot. identycznych treści, 

skierowanych do Przewodniczącego RMG celem rozpatrzenia i podjęcia uchwały. Komisje: 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2020 r. podjęły 

stanowisko. Materiał w załączeniu.  

 

Finalnie: „W opinii Komisji zagrożenia, na które powołują się autorzy obu identycznie 

brzmiących petycji nie istnieją, zaś odpowiedzialność za ewentualne powikłania 

poszczepienne spoczywa na poszczególnych państwach UE w tym Rządzie RP.  W związku z 

powyższym Komisje stwierdzają, że przyjęcie uchwały o treści proponowanej w obu 

petycjach jest bezcelowe”. 

 

Radna Krystyna Andrzejczak – odniosła się do pracy p.o. dyrektora Gminnej Biblioteki 

publicznej w Lubomierzu, komu i na jaki okres powierzono obowiązki? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – obowiązki p.o. powierzono w dalszym ciągu osobie, 

która pełniła je dotychczas, na okres pół roku (zgodnie z przepisami i trwającym okresem 

pandemii). 

Radna Krystyna Andrzejczak – zwróciła uwagę na studzienkę przykrytą płytą „Orange” przy 

ul. Majowej 11 (należy to usunąć).  

W Nowym Roku  2021 życzenia wszystkiego najlepszego dla  Państwa. 

Radna Małgorzata Pasierbska -  zapytała o budynek nr 64 w Golejowie – czy podjęto 

działania dot. sprzedaży? Jak wygląda sytuacja dot. remontu lokalu przeznaczonego na 

bibliotekę? Woluminy książek złożono na scenie (nie mogą tak leżeć w nieskończoność). 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski –  był zlecony operat szacunkowy. Jak będzie dopięte ze 

strony spadkowej, to zostaną podjęte dalsze kroki. 

 

Ad.15  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady XXVI  

Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, złożył życzenia noworoczne: optymistycznego 

patrzenia w przyszłość, zdrowia i cierpliwości oraz bardziej owocnego roku. 

 

Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęła następująca korespondencja: 

 

1) Pan Paweł Ch., zam. Wrocław,  petycja z dnia 10.06.2020 r. (data wpływu 14.12.2020 r.),                          

w sprawie podjęcia uchwały w zakresie odpowiedzialności w przypadku powikłań związanych ze 

szczepionkami przeciwko covid - 19, zagwarantowanie równego traktowania mieszkańców/ gminy      

Lubomierz,                  

2) Pan Piotr S., zam. Warszawa,  petycja z dnia 14.06.2020 r. (data wpływu 14.12.2020 r.), w sprawie 

podjęcia uchwały w zakresie odpowiedzialności w przypadku powikłań związanych ze szczepionkami 

przeciwko covid - 19, zagwarantowanie równego traktowania mieszkańców/ gminy Lubomierz,   
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3) Sejmik Samorządowy Województwa Dolnośląskiego , uchwała z dnia 10 grudnia 2020 r.                           

w sprawie: 

   przyjęcia stanowiska dotyczącego wsparcia branży turystycznej na Dolnym Śląski w związku z  

   epidemią COVID-19,                                                                                                                                             

4) Pani Teresa G., „Antycovidowa” petycja z dnia 24.12.2020 r.,                                                                           

5) Poseł na Sejm RP Pan Robert Kropiwnicki pismo z dnia 30.11.2020 r. (data wpływu: 28.12.2020 r.) 

o możliwości pozyskiwania przez samorządy w kolejnych latach (2021 – 2027) dotacji z UE.                              

6) Główny Inspektor Ochrony Środowiska, pismo z dnia 15.12. 2020 r.(data wpływu: 28.12.br.)    

„Informacja na temat rekultywacji wyrobiska w Rębiszowie”, 

7) Obwieszczenie Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 22 grudnia 2020 r.  o wyłożeniu 

do publicznego wglądu   projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miasta Lubomierz. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


